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Husk, alle jer, der har garage at den skal bruges til et motorkøretøj og ikke som ekstra 
kælderrum til opbevaring. Hvis den ikke bruges til bil eller motorcykel bliver den opsagt. 
 
Multibanen optegnes næste år til basketball og hockey. Der arbejdes på at få fastgjort målene 
til hockey, da de ofte bliver flyttet og smidt med.  
 
Bestyrelsen satser på at lave en tur til Tyskland som vi tidligere har gjort. Planen er at det 
bliver lørdag d.29. oktober, evt. sammen med afd. 2 og 4. Nærmere info følger. 
 
Til orientering er der “ havevandring” igen i weekenden d. 24-25 september. Det kunne i den 
forbindelse være rart hvis der ikke skal påtales lige så mange steder som sidste gang. 
 
Til slut en tak fra Bjarne (bestyreren for fælleshuset) til de beboere der er så venlige at 
bemærke “vilde” fester og derefter ringe og give besked derom. 
 
 
 
 
 
Næste møde er mandag d. 3. oktober




